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Abstract (en)
[origin: US4773856A] A device for releasing a tool from a tool fastening mechanism of a dentist's handpiece comprises a push-piece that is held in
an outer, inoperative position by a spring, and a slide mounted on a rotor of the dentist's handpiece. Upon being pressed, the push-piece engages
the slide to release a tool fastened in the rotor. In order to prevent the push-piece from overheating when it is in contact with the slide while the slide
is rotating at high speed, the push-piece carries a disc and the slide carries a ball. The disc and the ball are for instance made of sintered hard metal
and are located where the push-piece and the slide engage such as to have substantially a point contact between them on the rotational axis of the
slide.

Abstract (fr)
Le dispositif de commande comprend un bouton poussoir (5), maintenu en position haute par un ressort (6), et une coulisse (9) montée sur le rotor
(7) d'une pièce à main dentaire (1). En réponse à une pression le poussoir vient en contact avec la coulisse pour libérer un outil (2) fixé dans le ro-
tor.Afin de limiter l'échauffement du poussoir lorsqu'il touche la coulisse alors qu'elle est en rotation rapide, le poussoir porte une pastille (20) et la
coulisse une bille (21). La pastille et la bille sont réalisées en métal dur fritté et sont disposées à l'endroit du contact entre le poussoir et la coulisse
de manière que l'aire de contact soit ponctuelle et située sur l'axe de rotation (aaʹ) de la coulisse.
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